
1 

 

Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Protokół nr XXXII/2021 

z posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  
 

 

Posiedzenie w dniu 21 czerwca 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2021r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:00 tego 

samego dnia. Posiedzenie odbyło się w systemie hybrydowym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski.  

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisja posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Sekretarz 

Gminy Marek Radom, Naczelnik Mienia Gminy Dorota Szmulik,  Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy Grażyna Klimko 

 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2020 (druk nr 758) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają 

uwagi do przedłożonego druku? 

Radny Stanisław Mięczakowski zauważył, że w raporcie jest informacja, że 4 sierpnia 

zeszłego roku Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad, a po części oficjalnej poruszył tematy związane z problemami, 

które występują w gminie z zakresie funkcjonowania ruchu drogowego na drogach 

krajowych, w szczególności ul. Batorego, ul. Powstańców Śląskich, ul. Wiejskiej. Poprosił o 

wyjaśnienie o jakich problemach mowa, czy coś się zmieniło w tym kontekście? Radny dodał, 

że interesuje go głównie sprawa Łąki Prudnickiej.  

Burmistrz poinformował, że spotkanie to odbyło się w czasie zmian organizacyjnych w 

GDDKiA, w związku z tym trudno odnosić się do ówczesnych ustaleń. Grzegorz Zawiślak 

odnośnie Łąki Prudnickiej poinformował, że w ostatnim czasie wystosował ponowne pismo o 

tym, aby wykonać inteligentne przejście dla pieszych w kierunku boiska. Odnośnie ulicy 

Batorego były to problemy związane również z przejściami dla pieszych, jeżeli chodzi o ulicę 
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Powstańców Śląskich była sugestia, aby wybudować rondo w kształcie ósemki, co nie 

spotkało się z zainteresowaniem. GDDKiA nie jest również zainteresowana wybudowaniem 

chodnika przy ulicy Wiejskiej, w związku z planowaną budową obwodnicy Prudnika. 

Kolejnym tematem poruszanym na spotkaniu był prawoskręt z ulicy Batorego na ulicę 

Wiejską, który tez nie do końca ze względu na miejsce jest przez GDDKiA akceptowany. 

Poruszane były również tematy budowy ścieżek rowerowych przy drogach krajowych. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, iż cieszy go, że Burmistrz lobbuje za przejściem 

dla pieszych w Łące Prudnickiej.  

Przewodniczący Komisji poruszył temat Budżetu Obywatelskiego. Zauważył, że część 

zadań nie mogło zostać wykonanych z powodu Covid-u. Zapytał czy zadania te zostaną 

przełożone na rok przyszły, a budżet i tak zostanie w tej samej wielkości co był planowany 

czy uszczupli się i zrobi te zadania z planowanego budżetu na rok 2022?   

Burmistrz poinformował, że chciałby wykonać te zadania, jednak muszą one być planowane 

w nowym budżecie. 

Przewodniczący Komisji dopytał czy uda się na tyle zwiększyć budżet, aby zrealizować 

wszystkie zadania? 

Burmistrz oznajmił, że to raczej będzie trudne. Sytuacja jest ciężka, a na większe wpływy do 

budżetu trzeba będzie jeszcze poczekać.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Raport o stanie Gminy druk nr 758 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2020 (druk nr 758).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 
a) z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Gminy Prudnik za 2020 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Sprawozdanie druk nr 760 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy 

Prudnik za 2020 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za 2020 rok -sprawozdanie przekazane Radnym w miesiącu marcu 2021 r. (druk nr 760).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 
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b) finansowego Gminy Prudnik za 2020 rok (druk nr 762) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Sprawozdanie druk nr 762 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2020 rok (druk nr 762).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 767) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

1. Dokonuje się zmiany klasyfikacji przychodów poprzez zmniejszenie § 950 o kwotę 

101.408,23zł i zwiększenie § 905 o kwotę 101.408,23zł. Zmiana wynika z rozliczenia za lata 

2019 - 2020 dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi ustawami. 

2. Dokonuje się zmniejszenia dochodów z tytułu dywidend spółek gminy w dziale 756 w § 

0730 o kwotę 200.000,00zł.  

3. W związku z podpisaniem umowy i uzyskaniem dofinansowania ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie pn. „Przebudowa drogi ul. Grottgera ” dokonuje się 

zmiany klasyfikacji budżetowej poprzez zmniejszenie planu dochodów w dziale 600 § 6290 o 

kwotę 455.590,00zł i zwiększenie dochodów w dziale 600 § 6350 o kwotę 520.674,86zł. 

Dofinansowanie w kwocie 520.674,86zł stanowi 80% wydatków kwalifikowalnych. 

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów zrealizowanych ponad planowane wielkości: 

- w dziale 150 w § 0940 o kwotę 2.500,00zł - z tytułu zwrotów z lat ubiegłych; 

- w dziale 700 w § 0550 o kwotę 5.000,00zł -opłaty z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości; 

- w dziale 750 w § 0970 o kwotę 5.056,00zł - środki z Powiatowego Urzędu Pracy stanowiące 

refundację kosztów za udział w szkoleniach; 

- w dziale 756 w § 0690 o kwotę 600,00zł - opłata za ślub w plenerze. 

5. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 0670 o kwotę 195.000,00zł z tytułu 

odpłatności za dożywianie uczniów w stołówkach przedszkolnych i jednocześnie dokonuje 

się zwiększenia planu wydatków w dziale 801 rozdziale 80148 o kwotę 195.000,00zł na 

zakupy środków żywności. 

6. Dokonuje się zwiększenia dochodów  w dziale 853 o kwotę 369.253,28zł z EFS oraz 

Budżetu Państwa w związku z przystąpieniem przez Ośrodek Pomocy Społecznej do projektu 

pn. „Ławeczka i asystencja” - rozwój usług opiekuńczych i asystenckich nad osobami 

potrzebującymi wsparcia w codziennym funkcjonowaniu. Jednocześnie dokonuje się 

zwiększenia wydatków na realizację projektu w dziale 853 rozdziale 85395 o kwotę 

369.253,28zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 758 w § 6680 o kwotę 104.505,01zł z tytułu 

rozliczenia środków finansowych z niewygasających wydatków na zadanie pn. „Przebudowa 

dróg ul. Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku - dokumentacja”. Ze względu 

na przedłużającą się procedurę otrzymania zgody na odstępstwo od warunków technicznych, 
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warunkujące prawidłowe wykonanie projektu, a tym samym konieczność wykonania 

dodatkowych podziałów działek, Gmina wydłużyła termin realizacji zadania do marca 2022 r. 

Dodatkowo dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych na realizację zadania w 2021 

r. w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 85.000,00zł. 

8. Zgodnie z wnioskiem o dofinansowanie projektu pn. „Likwidacja wysokoemisyjnych, 

indywidualnych źródeł ciepła w Gminie Prudnik” ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 900 w § 6257 o kwotę 

140.810,00zł i jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 900 

rozdziale 90005 o kwotę 261.300,00zł. 

9. Dokonuje się zmian nazwy zadania w dziale 700 rozdziale 70005 poprzez zmniejszenie 

wydatków na zadanie pn. „Nabycie przez Gminę Prudnik nieruchomości niezabudowanej 

oznaczonej jako działka nr 1310/27, mapa nr 1 - obręb Prudnik” o kwotę 213.000,00zł i 

zwiększenie wydatków na zadanie pn. „Nabycie przez Gminę Prudnik nieruchomości: dz. nr 

1310/27 ob. Prudnik, dz. nr 1996/140 ob. Prudnik, dz. nr 632 ob. Szybowice” o kwotę 

213.000,00zł. 

10. Dokonuje się zmniejszenia wydatków na obsługę długu w związku z utrzymującym się 

niskim oprocentowaniem kredytów w dziale 757 rozdziale 75702 o kwotę 250.000,00zł. 

11. W związku z decyzją zebrania wiejskiego Sołectwa Niemysłowice dokonuje się zmian 

realizacji planowanych zadań w ramach Funduszu Sołeckiego w bieżącym roku poprzez 

zmniejszenie wydatków - odstąpienie od realizacji zadań: pn. „Wymiana ogrodzenia przy 

Przedszkolu "Chatka Puchatka" w Niemysłowicach” w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 

25.500,00zł oraz pn. „Uzupełnienie oświetlenia we wsi Niemysłowice /przy posesji Nr 117/” 

w dziale 900 rozdziale 90015 o kwotę 3.500,00zł. 

Pozyskane środki w kwocie 29.000,00zł Sołectwo Niemysłowice przeznacza na zwiększenie 

wydatków: 

- w dziale 010 rozdziale 01095 o kwotę 2.000,00zł, na zadanie pn. „Organizacja uroczystości 

wiejskich w Sołectwie Niemysłowice”, 

- w dziale 600 rozdziale 60017 o kwotę 1.800,00zł, na zadanie pn. „Remont dróg gminnych 

wewnętrznych w Niemysłowicach”, 

- w dziale 900 rozdziale 90004 o kwotę 1.000,00zł, na zadanie pn. „Koszenie terenów 

gminnych w Sołectwie Niemysłowice”, 

- w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 24.200,00zł, na zadanie pn. „Doposażenie 

istniejącego placu zabaw przy Centrum Sportowym w Sołectwie Niemysłowice”. 

12. Dokonuje się zmian w dziale 926 rozdziale 92601 poprzez zmniejszenie wydatków 

bieżących o kwotę 386,00zł oraz wydatków majątkowych w zadaniu pn. „Wymiana opraw 

oświetleniowych na hali przy ul. Łuczniczej” o kwotę 13.611,00zł. Pozyskane środki w 

kwocie 13.997,00zł przeznacza się na nowe zadanie majątkowe pn. „Wymiana pokrycia 

dachowego budynku szatni stadionu sportowego przy ul. Włoskiej 10” w dziale 926 rozdziale 

92601. 

13. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 600 rozdziale 60095 o kwotę 

12.600,00zł na koszty bieżącego utrzymania dworca autobusowego. 

14. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych Urzędu Miejskiego w Prudniku w 

dziale 750 rozdziale 75023 na zadanie pn. „Modernizacja pomieszczeń biurowych na 

potrzeby utworzenia Punktu Obsługi Interesanta” o kwotę 100.000,00zł.  

15. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 758 rozdziale 75818 o kwotę 

64.655,87zł na zwiększenie rezerwy celowej na inwestycje i  zakupy inwestycyjne. 

16. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 900 rozdziale 90095 na nowe 

zadanie pn. „Modernizacja toalety wraz z poprawą jakości wody w ujęciach 

ogólnodostępnych (Kozia Góra, Święte źródło)” o kwotę 20.000,00zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Projekt uchwały druk nr 767 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok 

(druk nr 767).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

2) zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na 

lata 2021-2024 (druk nr 768) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2021 r. 

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2021 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr XXXIV/565/2020 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 w związku z podjętymi do dnia 15.06.2021 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości 

przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2021 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się nowe przedsięwzięcia bieżące i majątkowe, które będą dofinansowane ze 

środków EFRR oraz Budżetu Państwa. W 2021 r. nastąpi podpisanie umów natomiast w 2022 

r. będzie realizacja zadań przez Agencję Sportu i Promocji. 

- przedsięwzięcia bieżące pn. 

a) „Sportowe pogranicze 2”. W ramach zadania planuje się organizację turniejów i zawodów 

sportowych w różnych dyscyplinach sportowych m.in. pływanie, biegi przełajowe, tenis 

stołowy, maraton fitness, zawody łucznicze. Wszystkie wydarzenia zostaną zaplanowane 

wspólnie z partnerem czeskim. 

b) „Polsko-czeska liga koszykówki”. W ramach zadania planuje się organizację 

jednodniowego turnieju streetballa (koszykówki ulicznej 3x3) na prudnickim rynku. 

  c) „Promujemy piękne pogranicze”. W ramach projektu planuje się zorganizowanie 

konferencji dotyczącej pogranicza polsko-czeskiego oraz współpracy gminy Prudnik z 

miastem Krnov; organizację wycieczki do partnerskiego miasta Krnov; organizację wystawy 

miast, zakup domków handlowych oraz drewnianych straganów, na których uczestnicy 

wystawy będą mogli prezentować swoją twórczość czy potrawy. 

d) „Świąteczny blask”. W ramach zadania planuje się zorganizowanie m. in. wystawy 

fotograficznej, Jarmarku Bożonarodzeniowego w Prudniku w grudniu 2022 r. oraz wyjazdu 

mieszkańców gminy do Krnova na jarmark. 

- przedsięwzięcia majątkowe pn.  
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a) „Sportowe pogranicze 2”. W ramach zadania planuje się zakup sprzętu sportowego 

niezbędnego do organizacji zawodów sportowych. 

b) „Polsko-czeska liga koszykówki”. W ramach zadania planuje się zakup profesjonalnych 

koszów do rozgrywek piłki koszykowej, które zostaną zamontowane na konstrukcji 

podwieszanej z napędem elektrycznym na drugim sektorze hali sportowej Obuwnik. 

2. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie bieżące pn. „Ławeczka i asystencja", które będzie 

realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Łączne nakłady finansowe na zadania 

wyniosą 390.744,23zł z tego dofinansowanie EFS 85%, dofinansowane z Budżetu Państwa 

9,5% natomiast udział gminy 5,5%.   

3. Wprowadza się nowe przedsięwzięcia majątkowe, które będą dofinansowane ze środków 

EFRR w ramach RPO WO na lata 2014-2020 pn.: 

- „Likwidacja wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w lokalach komunalnych 

gminy Prudnik", całkowity koszt projektu wynosi 706.000,00zł, natomiast kwota 

dofinansowania wyniesie 444.696,33zł. Finansowa realizacja projektu przewidywana jest na 

rok 2022r.  

 - „Likwidacja wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w Gminie Prudnik", 

całkowity koszt projektu wynosi 726.575,00zł z tego dofinansowanie (34%) zaplanowano w 

kwocie 247.035,50zł, udział gminy (33%) zaplanowano w kwocie 239.769,75zł  oraz wkład 

własny osób fizycznych (33%). Projekt obejmuje koszt likwidacji 54 szt. źródeł ciepła 

(pieców). 

4. Dokonuje się zmian w przedsięwzięciu majątkowym pn. „Przebudowa dróg ul. Ogrodowej, 

Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku - dokumentacja” poprzez zmniejszenie limitu 

wydatków na 2021 r. o kwotę 85.000,00zł i zwiększenie limitu wydatków na 2022 r. o kwotę 

186.000,00zł.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 768 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021-2024 (druk nr 768).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

3) wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 

wraz z prawem własności budynku (druk nr 769) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Przedmiotowa nieruchomość gruntowa położona w Prudniku oznaczona jest w ewidencji 

gruntów jako działka 1996/140, mapa nr 12, obręb Prudnik o powierzchni 0,0503 ha, 

Stanowiąca własność Skarbu Państwa i oddana w użytkowanie wieczyste spółce handlowej.  

Na nieruchomości znajduje się budynek o powierzchni 471 m ².  

Teren oznaczony w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego symbolem „A41P” 

– teren byłego zakładu produkcyjnego „Frotex” Utrzymuje się teren w obecnej funkcji 

produkcyjnej z możliwością realizacji usług związanych z produkcją.  

W związku z podpisanym w dniu 02.03.2021 r porozumieniem pomiędzy Gmina Prudnik a 

Henniges Automotive Polska Spółka z ograniczona odpowiedzialnością ul. Nyska 17A, 48-

200 Prudnik. Gmina Prudnik zobowiązuje się do podjęcia działań zmierzających do 
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pozyskania na rzecz gminy nieruchomości zabudowanej stanowiącej pozostałość stacji 

transformatorowej byłego zakładu ZPB Frotex (enklawa w kompleksie hal) działki nr 

1996/140 o pow. 0,0503 ha. 

Nabycie w/w nieruchomości tj. prawa użytkowania wieczystego wraz z własnością budynku 

planowane jest w drodze licytacji Komornika Sądowego przy Sadzie Rejonowym w Prudniku 

Piotra Pałki.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 769 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej wraz z prawem własności budynku (druk nr 769).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

4) zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 770) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, lokalu 

mieszkalnego nr 2 położonego na II piętrze budynku przy ul. Wąskiej 1 w Prudniku. Lokal 

składa się z 2 pokoi, kuchni, przedpokoju, łazienki z wc oraz stryszku o łącznej powierzchni 

użytkowej 40,72m2. Do lokalu przynależy piwnica o powierzchni 2,03m2. Łączna 

powierzchnia lokalu mieszkalnego wraz z powierzchnią pomieszczenia przynależnego wynosi 

42,75m2. Z lokalem mieszkalnym zostanie sprzedany udział w nieruchomości wspólnej 

w wysokości 244/1000 w tym w gruncie oznaczonym jako działka nr 1250/245, mapa 10 

o powierzchni 0,0142ha. W budynku Wąska 1 jest już sprzedany jeden lokal mieszkalny, 

a Gmina Prudnik jest w trakcie sprzedaży lokalu użytkowego nr 1u na rzecz najemcy. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 770 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 770).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

5) zbycia lokalu użytkowego (druk nr 771) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, lokalu 

użytkowego nr 1 położonego na parterze budynku przy ul. Staszica 1 w Prudniku. Lokal 

składa się z 4 gabinetów, rejestracji, sterylizacji, 4 sanitariatów, pomieszczenia socjalnego, 

3 pomieszczeń gospodarczych oraz korytarza, łączna powierzchnia lokalu wynosi 153,75m
2
. 

Z lokalem użytkowym zostanie sprzedany ostatni udział w nieruchomości wspólnej 

w wysokości 40/100 w tym w gruncie oznaczonym jako działka nr 1425/22, mapa 

5 o powierzchni 0,0262ha. W budynku przy ul. Staszica 1 znajdują się 3 lokale mieszkalne 

wykupione na własność oraz 1 lokal gminny użytkowy. 



8 

 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 771 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 771).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 772) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Chrobrego w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu - aktualna umowa dzierżawy obowiązuje do dnia 

30.06.2021 r.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem blaszanym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 772 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 772).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

7) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 773) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Bema w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany na cele rekreacyjne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 773 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 773).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

8) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 774) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Słowiańskiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2015 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt o powierzchni 30 m
2
 

obejmuje teren pod garażem blaszanym oraz grunt o powierzchni 22,12 m
2
 stanowiący udział 

wynoszący 1/40 część z powierzchni 884,80 m
2
 z działki nr 2747/3, zagospodarowanej jako 

plac manewrowy położony przy kompleksie garaży. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 774 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 774).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

9) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 775) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego dotychczasowemu dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od wielu lat.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o 

wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały. Do 31 marca 2018 roku czynsz 

dzierżawny uiszczał w ówczesnym Zarządzie Budynków Komunalnych. Za okres od 1 

kwietnia 2018r.  do dnia zawarcia pisemnej umowy dzierżawy z Gminą Prudnik zostanie 

naliczona opłata za bezumowne korzystanie z gminnego gruntu. Wnioskowany do dzierżawy 

grunt przeznaczony jest na cele rekreacyjne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 775 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 775).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

10) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 776) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego dotychczasowemu dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od wielu lat.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o 
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wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały. Do 31 marca 2018 roku czynsz 

dzierżawny uiszczał w ówczesnym Zarządzie Budynków Komunalnych. Za okres od 1 

kwietnia 2018r.  do dnia zawarcia pisemnej umowy dzierżawy z Gminą Prudnik zostanie 

naliczona opłata za bezumowne korzystanie z gminnego gruntu. Wnioskowany do dzierżawy 

grunt przeznaczony jest na cele prowadzenia ogródka przydomowego oraz na cele 

rekreacyjne.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 776 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 776).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

11) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 777) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 

2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą 

ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany 

do dzierżawy grunt obejmuje teren użytkowany na cele rekreacyjne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 777 został poddany pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany na cele rekreacyjne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 777 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 777).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

12) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 778) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 
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2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą 

ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany 

do dzierżawy grunt obejmuje teren użytkowany jako ogródek przydomowy. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 778 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 778).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

13) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 779) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kolejowej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 

2004 roku. Nie posiada zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą 

ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany 

do dzierżawy grunt obejmuje teren użytkowany jako ogródek przydomowy. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 779 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 779).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

14) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 780) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Prudniku na zapleczu ul. Morcinka, na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany jako ogródek przydomowy. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 780 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 780).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

15) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 781) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Czyżowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 781 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 781).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

16) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 782) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Niemysłowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu -aktualna umowa dzierżawy obowiązuje do dnia 30.06.2021 r.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 1992 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 782 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 782).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

16) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 783) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2014 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 
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wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 783 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 783).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

17) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 784) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu. Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie 

posiada zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o 

wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy 

grunt obejmuje teren użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 784 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 784).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

18) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 785) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu - aktualna umowa dzierżawy obowiązuje do dnia 31.08.2021 r.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2004 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 785 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 785).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

19) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 786) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Szybowicach na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu - aktualna umowa dzierżawy obowiązuje do dnia 30.09.2021 r.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 786 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 786).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

20) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 787) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem blaszanym oraz miejscem postojowym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 787 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 787).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

21) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu 

Ławeczka i asystencja - rozwój usług opiekuńczych i asystenckich nad osobami 

potrzebującymi wsparcia w codziennym funkcjonowaniu - w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego (druk nr 788) 

Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na przystąpienie              

i realizację projektu pn. „Ławeczka i asystencja” – rozwój usług opiekuńczych i asystenckich 
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nad osobami potrzebującymi wsparcia w codziennym funkcjonowaniu  - w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014- 2020 ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Obecnie wniosek projektowy zostaje 

zmieniony w ten sposób, że  zmianie ulega sposób wniesienia wkładu własnego. Działania 

projektowe i  wartość projektu pozostają niezmienione. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 788 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 

Prudnik do realizacji projektu Ławeczka i asystencja - rozwój usług opiekuńczych i 

asystenckich nad osobami potrzebującymi wsparcia w codziennym funkcjonowaniu - w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 788).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

 

22) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka (druk nr 789) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka- Kaszoid. Poinformowała, że 3 pierwsze załączniki dotyczą terenów aktualnie 

użytkowanych rolniczo, są to tereny prywatne, a ich właściciele złożyli wnioski o 

przekształcenie ternu na teren zabudowy zagrodowej. Są to tereny usytuowane przy 

istniejącej już zabudowie zagrodowej, więc jest to kontynuacja istniejącej zabudowy. 

Załącznik nr 4 to zmiana ul. Słonecznej w Łące Prudnickiej z drogi wewnętrznej na drogę 

dojazdowa publiczną. Załącznik nr 5 z kolei to tereny rolnicze Stadniny Koni. Planowana 

zmiana na tereny obsługi, produkcji i usług związanych z rolnictwem w ramach rozwoju 

Stadniny Koni. 

Radny Stanisław Mięczakowski zadał pytanie odnośnie przekształcenia drogi – czy Gmina 

będzie zmuszona wykupić część gruntu od mieszkańców, aby zachować wymagane 

szerokości drogi? 

Kierownik Referatu oznajmiła, że częściowo Gmina będzie musiała nabyć od właścicieli 

prywatnych grunt. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 789 został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 789).  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 
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Burmistrz zwrócił się z prośbą do Kierownik Referatu Gospodarki przestrzennej Katarzyny 

Żurawieckiej Kaszoid o przedstawienie problemu, który pojawił się w miejscowości Łąka 

Prudnika. 

Kierownik Katarzyna Żurawiecka - Kaszoid  przypomniała, że Gmina była zainteresowana 

przejęciem od KOWR terenu przy szkole w Łące Prudnickiej na poszerzenie terenu. Dwa 

miesiące temu podjęta została uchwała dotycząca zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania w Łące Prudnickiej. Po weryfikacji przez Wojewodę niestety wspomniany 

teren został wykreślony z uchwały. Służby Wojewody poprosiły o przedstawienie dokumentu 

na jakiej podstawie Gmina ma zgodę na zmianę  przeznaczenia terenów z użytków rolnych na 

cele nierolnicze. Kierownik oznajmiła, że przekazane zostały dokumenty z roku 1995, na 

podstawie którego uchwalany był miejscowy plan. W dokumencie tym nie jest jednoznacznie 

określone o jakie tereny chodzi, jest tam mowa o terenach inwestycyjnych. Wojewoda uznał, 

że na podstawie tych dokumentów nie powinno dokonywać się zmian w miejscowym planie i 

nie świadczy on o tym, że Minister właściwy wyraził na to zgodę. K. Żurawiecka-Kaszoid 

poinformowała, że  trwa weryfikacja i jedynym dokumentem, który udało się znaleźć jest 

wspomniany dokument z lat 90-tych, gdzie jest zapis, że zezwala się na zmianę przeznaczenia 

gruntów rolnych na cele nieleśne, ale nie cały obszar zainwestowany tylko kilka hektarów. 

Jeśli nie uda się odnaleźć dokumentu zezwalającego trzeba będzie powtórzyć procedurę i 

wystąpić do Ministra o zgodę na zmianę na tej konkretnej działce. 

 

7. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie posiedzenia. 

1) Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że dwa lata temu sporządzony 

został harmonogram budowy i remontów dróg na terenach wiejskich Gminy Prudnik. Część 

została zrealizowana, część jednak nie została nawet rozpoczęta. Radny dodał, że zdaje sobie 

sprawę z tego, że budżet nie jest z gumy. Zapytał jednak jak ma wyglądać realizacja dalszej 

części harmonogramu? Jak ustalane będą priorytety? Na część dróg wykonana została 

dokumentacja. Czy podczas realizacji będzie brana pod uwagę kolejność dróg w 

harmonogramie, czy będzie ona zależała od ilości środków w danym momencie? 

Burmistrz oznajmił, że udało się pozyskać środki z Funduszu Inwestycji Samorządowych. W 

momencie ich otrzymania trzeba było szybko podjąć decyzje do jakich zadań można je 

rozdysponować. Pieniądze zostały rozdysponowane na zadania w całej gminie. Dodał, że 

jeżeli Gminie w dalszym ciągu będą przekazywane środki na inwestycje to będzie chciał 

wykonać ich jak najwięcej, i nie mówi tu tylko o drogach, ale również o innych remontach. 

Odnośnie kolejności w harmonogramie Burmistrz stwierdził, że ta nie zawsze uwzględnia 

ważność i koszt. Lista jest drogowskazem i ważne, żeby została zrealizowana w całości.  

Sołtys Dębowca Beata Halerz zadała pytanie odnośnie funkcjonowania Schroniska w 

Wieszczynie.   

Burmistrz poinformował, że schronisko funkcjonuje, głównie w weekendy lub zgodnie z 

zapotrzebowaniem. Odbyły się dwa przetargi na jego zbycie, jednak bez rozstrzygnięcia. 

Dodał, że nie ukrywa iż chciałby, aby w schronisku prowadził działalność prywatny inwestor 

i na tym zarabiał.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że w zeszłym roku złożył pismo dotyczące 

remontów najazdów przy mostach w Łące Prudnickiej, gdzie jest ich sporo zarówno przy 

drodze powiatowej jak i przy drodze gminnej. Przy drodze powiatowej remont został 

wykonany błyskawicznie, natomiast po stronie gminnej nic się nie zadziało. Druga sprawa, 

którą poruszył radny jest odpowiedź na zeszłoroczną interpelację dotyczącą remontu 

chodnika łączącego Prudnik z Łąką Prudnicką, gdzie podana jest informacja, że wspomniana 

naprawa wykonana zostanie w roku bieżącym czyli 2020. Dodał, że jeden z mieszkańców 
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uległ na tym chodniku wypadkowi. Trzecie pytanie zadane przez radnego dotyczy aplikacji, 

która miała zostać wdrożona w związku z podwyżką opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka odnośni chodnika łączącego Prudnik z Łąką 

Prudnicką oznajmił, że co roku wybierane są najbardziej pilne punkty. Odnośnie mieszkańca 

sprawa jest znana, jeżeli ma roszczenia może wystąpić do Gminy jako do zarządcy chodnika i 

wówczas odpowiednie organy rozstrzygnął o winie.  Odnośnie aplikacji. Po pojawieniu się 

informacji ze strony Gminy Świdnik informatycy z Gminy Prudnik bardzo szybko nawiązali 

współpracę, jednak okazało się, że Gmina Prudnik napotkała mnóstwo problemów 

technicznych z wprowadzeniem naszych informacji do systemu, które były w nieco innym 

formacie, niż te przetwarzane przez Gminę Świdnik. Chodzi tu przede wszystkim o 

informacje pozyskane z Ośrodka Opieki Społecznej jak i z Gminnego Zarządu Oświaty i 

porównanie ich z ewidencją złożonych deklaracji śmieciowych. Informacje te muszą zostać 

dostosowane, aktualnie informatycy pracują na pozyskanym kodzie źródłowym, aby 

dostosować system do potrzeb Gminy Prudnik, który pozwoli na wychwycenie osób, które są 

poza rejestrem. Wiceburmistrz poinformował, że prace są już w końcowej fazie i myśli, że do 

miesiąca Gmina powinna mieć gotową aplikację.  

Sołtys Damian Szepelawy zwrócił się z prośbą do Burmistrza jako samorządu o zgłoszenie 

do operatorów sieci komórkowych słabego zasięgu telefonii komórkowej na terenach 

wiejskich. 

 

2) Analiza przeprowadzonej wizytacji  infrastruktury społecznej na terenie wsi gminy 

Prudnik (domu kultury, świetlice, obiekty sportowe i rekreacyjne) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zwrócił się do sołtysów o przedstawienie swoich 

spostrzeżeń po  przeprowadzonej wizytacji w obiektach znajdujących się na terenie sołectw 

Gminy Prudnik. 

Lidia Wrońska – Sołtys Niemysłowic oznajmiła, że zarówno budynek Centrum Sportowego 

w Niemysłowicach jak i jego otoczenie wygląda makabrycznie. Teren jest zaniedbany, w 

budynku „wszystko się sypie”, nie ma gospodarza, który dbałby o to miejsce, doprowadzenie 

budynku do użyteczności wymaga bardzo dużych nakładów finansowych. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski dodał, że z informacji, którą otrzymał od 

przedstawiciela POK-u jednostka ta faktycznie nie ma w budżecie środków na utrzymanie 

tego obiektu, co powoduje jego degradację. Szczególnie przy wentylatorach, gdzie wszystko 

zacieka, sufit zaczyna się sypać. Obiekt nie jest opalany, co również powoduje jego 

degradacje.  

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że po komisji objazdowej jest przerażony 

stanem budynków w poszczególnych miejscowościach. Budynek w Niemysłowicach jest 

duży, ma potencjał, ale co z tego, jak jest tak zaniedbany? Kolejna sprawa dotycząca 

Niemysłowic to monitoring – w miejscowości Mieszkowice udało się zamontować 

monitoring z odczytem zapisu na dedykowanego laptopa. W Niemysłowicach natomiast koszt 

wykonania monitoringu 10 000 zł, gdzie nie ma kompletnie możliwości odtworzenia nagrań i 

analizowania na bieżąco zachodzących tam zdarzeń. Ponadto w obiekcie w Niemysłowicach 

brak jest przeglądów kominiarskich, elektrycznych, co jest karygodne. Radny stwierdził, że 

trudno jest mu to zrozumieć.  

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi stwierdził, że problem z obiektami szkół, przedszkoli 

i miejsc rekreacji na terenach wiejskich nie jest problemem, który powstał teraz. Wiele 

obiektów zarówno na terenie miasta jak i terenów wiejskich wymaga ogromnych nakładów 

finansowych. Przykładem jest chociażby Przedszkole nr 7, gdzie na remont instalacji trzeba 

było przeznaczyć 300 000 zł. Są to ogromne nakłady, których na zewnątrz nie widać. 

Odnośnie monitoringu w Niemysłowicach  Burmistrz  zapytał radnego czy zdaje sobie sprawę 

z tego jakie są kary za przetwarzanie danych osobowych bez odpowiedniej procedury? Dodał, 
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że jako zarządca monitoringu w mieście dokładnie wie, że nie są to proste sprawy. 

Wytypowane są konkretne osoby do odtwarzania monitoringu, nie mogą tego robić wszyscy, 

gdyż wiąże się to z odpowiedzialnością przetwarzania danych. Wracając do Niemysłowic: 

obiekt tam znajdujący się już dawno został zaklasyfikowany jako obiekt wymagający w trybie 

pilnym termomodernizacji ze względu na niewydolny system ogrzewania i problem z utratą 

ciepła w tym obiekcie.  

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak wyraziła zdanie, że od wielu lat nie było robione nic w 

kierunku poprawy infrastruktury na terenach wiejskich. Wioski były zaniedbane, a teraz nie 

da się zrobić wszystkiego na raz. Oznajmiła, że w Czyżowicach został sprzedany budynek 

byłego przedszkola, który znajdował się koło kościoła, przedszkole przeniesiono do Domu 

Kultury, żeby zaoszczędzić. 170 000 zł za sprzedaż budynku wpłynęło do budżetu Gminy. 

Była obietnica, że środki te przeznaczone zostaną na remonty dotyczące wioski. Jednak 

przeznaczone zostały na inne celem remont Domu Kultury wówczas nie został wykonany, 

stan budynku się pogarszał. Podczas pandemii udało się wykonać remont. Odnośnie otoczenia 

domów kultury A. Zawiślak wyraziła zdanie, że to sołtysi przeznaczają środki na koszenie i 

wyznaczają gdzie należy to uczynić. Dodała, że nigdy nie było problemu, aby Gmina 

wykosiła. Zarośnięta trawa to nie wina gmina, a gospodarza, który dba o teren budynku.   

Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny wyraził zdanie, że obecny Dom Kultury w 

Moszczance jest w złym miejscu. Cztery lata temu była propozycja, aby złożyć deklarację, 

aby iść w kierunku jednego obiektu znajdującego się przy boisku sportowym. Jest tam nowy 

obiekt, do którego przy pomocy środków z zewnątrz można by dobudować dodatkowe 

pomieszczenia, jest tam amfiteatr i możliwość stwierdzenia centrum w jednym miejscu. 

Sołtys oznajmił, że jeśli trzeba będzie odświeżyć tą petycje to mieszkańcy są jak najbardziej 

chętni. 

Burmistrz  powiedział, że temat jest mu znany. Mówił o tym zarówno już wcześniej sołtys 

jak i Posłanka Katarzyna Czochara. Jak najbardziej zgadza się z tym, ze w wiosce powinien 

być jeden kompleksowy obiekt. Jeśli znajdzie się  sposób sfinansowania należy zacząć od 

konsultacji z mieszkańcami oraz wykonania dokumentacji. 

Sołtys Wierzba Mieczysław Mrozek oznajmił, że w ich miejscowości największą bolączką 

jest ograniczona powierzchnia. Powiedział, że wioska otrzymała wyposażenie obiektu, ale nie 

ma go gdzie trzymać. Budynek jest dwukondygnacyjny i jest tu również problem z  

dopilnowaniem bezpieczeństwa osób z niego korzystających. Sołtys wyraził zdanie, że trzeba 

znaleźć jakieś alternatywne rozwiązanie, aby wszytko mieściło się na jednej powierzchni.  

Przewodniczący Komisji oznajmił, że z tego co się orientuje był pomysł, aby Dom Kultury 

przenieść do byłego przedszkola.  

Burmistrz potwierdził, że pojawił się taki pomysł, aby wykorzystać obiekt przy przedszkolu i 

jest to do rozważenia. Zacząć należy od inwentaryzacji  obiektu oraz jego adaptacji do 

obowiązujących realiów.  

Sołtys Szybowic Damian Szepelawy oznajmił, że Wiejski Dom Kultury w Szybowicach 

działa już około 30 lat. Wielokrotnie rozbudowywany i modernizowany dzięki inicjatywom 

społecznym oraz dobrodziejstwom kolejnych Burmistrzów. Również wyposażenie oraz 

dbałość o otoczenie wielokrotnie wspierane było przez fundusz sołecki, na co mieszkańcy 

wyrażali zgodę. Wielokrotnie sołectwo wspierało się projektami z budżetu obywatelskiego 

czy też Obywatelskiego Budżetu Marszałkowskiego.  Sołtys oznajmił, że pomimo tego, iż 

myślał, że w najbliższym czasie nie będzie już konieczności angażowania kolejnych środków 

w obiekt okazało się, że przygotowując projekt pominięte zostało, że należy wykonać 

cyklinowanie parkietu, odświeżenie elewacji, bo dobudowana część widocznie odtaje. 

Zewnętrzne odeskowanie elewacji również wymaga już konserwacji. Mimo, że obiekt był już 

trzy razy remontowany cały czas wymaga dbałości, aby spełniał swoje funkcje. Sołtys dodał, 

że mieszkańcy wsi mają również swoje marzenia na zasadzie ładnej galerii, która została 
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wyeksponowana, jednak wymaga jeszcze pracy, aby miała swoje odzwierciedlenie w 

codziennej działalności obiektu.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski uzupełniając wypowiedź sołtysa dodał, że problemem 

obiektu jest kwestia hydrantu, który nie jest usytuowany  i na dzień dzisiejszy w obiekcie 

może przebywać maksymalnie 50 osób. Nie zostało to ujęte w pierwszym projekcie i jeżeli 

taka modernizacja nie zostanie wykonana to kierownik nie będzie mógł zezwalać na imprezy 

z większą ilością osób niż 50.  

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że obiekt w Szybowicach jest jednym z 

ładniejszych obiektów w gminie.  Przeprowadzone remonty wpłynęły na poprawę stanu 

fizycznego budynku, jednak już na etapie projektowania został popełniony błąd: w myśl 

przepisów w tak dużym obiekcie może przebywać tylko do 50 osób.  Należy jak najszybciej 

wyegzekwować zmianę tego błędu, konieczne jest zatem wykonanie szeregu dodatkowych 

inwestycji mające na celu zmianę możliwości użytkowania obiektu. 

Burmistrz odniósł się. Oznajmił, że projekt wykonany został zgodnie ze sztuką, przeszedł 

wszelkie konsultacje, w tym pożarnicze. Problem z ograniczoną ilością osób był tam od 

zawsze. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski potwierdził słowa Burmistrza. 

Sołtys Mieszkowic Dominika Sroka oznajmiła, że największa bolączką jest zły stan dachu i 

konieczny remont przedszkola. Dodała, że Dom Kultury na dole mieszkańcy starają się 

remontować własnymi siłami. W budynku przydałby się remont toalet. 

Burmistrz oznajmił, że dach w Mieszkowicach ze wszystkich problematycznych rzeczy na 

ten czas jest numerem jeden.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że chciałby poznać rozliczenie roczne jeśli chodzi 

o ogrzewanie, gdyż 32 000 zł za opał na taki budynek wydaje mu się o wiele za dużo. 

Chciałby, aby uszczegółowić te wydatki. Czy aż tyle potrzeba na taki budynek? 

Burmistrz oznajmił, że tak. Został wymieniony piec, niestety nie została wymieniona 

instalacja, więc nowy piec obsługuje starą instalację. Bilans energetyczny wygląda tak, że 

wymienniki ciepła, którymi są grzejniki nie zmieniło się. To nie źródło ciepła w postaci pieca  

generuje oszczędności, a instalacja i termomodernizacja obiektu. Sam źródło nie jest 

gwarantem oszczędności. Burmistrz dodał, że jest zwolennikiem tego, aby obiekty 

generowały jak najmniejsze koszty. 

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek stwierdził, że na chwile obecną obiekt w Rudziczce jest w 

dobrym stanie, jedynie co to jest problem z instalacją elektryczną, która nie wytrzymuje 

podczas większych imprez. Należy tam zwiększyć moc i zabezpieczenie, jednak nie jest to 

problem pierwszej potrzeby. Sołtys zauważył też, że kierownik Domu Kultury nie ma 

swojego lokum. Zapytał również czy jest może przewidziany etat konserwatora, chociażby w 

niepełnym wymiarze pracy?  Podsumował, że obiekt w Rudziczce jest w dobrym stanie, 

dobrze wyposażony, jest potrzeba jedynie kosmetyka i wspomniana elektryka.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski dodał, że po rozmowie z Panią kierownik 

uzyskał informacje, że są pewne ubytki na zewnątrz obiektu: plac zabaw, który nie nadaje się 

już do użytku, pergole się chwieją, są już pierwsze skazy na dachu.  

Radny Andrzej Gajewski zabrał głos odnośnie budynku w Piorunkowicach w związku z 

nieobecnością sołtysa wsi. Oznajmił, że został poproszony o przekazanie pewnych kwestii 

mianowicie: konflikt rozbudowy strażnicy. 

Burmistrz stwierdził, że jeżeli ma być szczery to uważa, że taniej byłoby wybudować nowy 

budynek niż remontować ten obecny. Jest on wiekowy, pękają ściany, dach i kominy są do 

remontu. Budynek jest mocno zdegradowany. 

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do nowego budynku domu kultury w Łące 

Prudnickiej. Zaznaczył, że  w obiekcie tym jest zdecydowanie za mało miejsca. Odnośnie 

wszystkich obiektów radny oznajmił, że chciałby, aby było ujednolicona i usystematyzowana 



20 

 

kwestia podmiotów prowadzących nadzór nad poszczególnymi domami kultury. W tej chwili 

trudno się połapać co kto nadzoruje. Drugi wniosek który się nasuwa to to, aby kierownicy 

mieli wgląd do protokołów przeglądów technicznych. 

Burmistrz oznajmił, że decydowanie o przekazywaniu poszczególnych dokumentów 

kierownikom nie należy do kompetencji Rady. Każdy problem powinien zostać zgłoszony 

przez kierownika bezpośredniemu przełożonemu i kiedy kierownik potrzebuje protokołu to 

wówczas przełożony może go udostępnić. Jeżeli chodzi o administrowanie poszczególnymi 

obiektami: ze względu na złożoność obiektów i zadań przez nich wykonywanych nie można 

wybrać jednego zarządcy. W sytuacji kiedy w obiekcie znajduje się jedna instytucja sprawa 

jest prosta. Komplikuje się w momencie, gdy w jednym obiekcie znajduje się kilka różnych. 

Wówczas należy wybrać tą wiodąca.  

Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny zapytał o możliwość stworzenia w POK-u 

stanowiska konserwatora. Pytanie związane jest z tym, że kierownikami często są kobiety, 

które potrzebują pomocy w niektórych sprawach technicznych. 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że problem jest tego typu, że np. zepsuta jest klamka i nie 

ma kto tego naprawić, zdarzają się też większe awarie. Zapytał czy jest możliwość, aby 

konserwator z POK-u przyjeżdżał w jakiś dzień tygodnia, czy też w razie awarii i dokonywał 

napraw? Radny dodał, że co innego jak kierownikiem jest mężczyzna, a co innego jest w 

przypadku kobiety, które nie są w stanie wykonać pewnych prac. 

Burmistrz oznajmił, problem był widoczny od wielu lat. Nie był on jednak poruszany z 

odchodzącym na emeryturę dyrektorem, ponieważ nie było zasadnym tworzenie nowej wizji 

domów kultury z dyrektorem, który kończy swoją pracę. Teraz zmienił się Dyrektor, pewne 

rzeczy zostały nakreślone i kwestia ich rozwiązania jest w trakcie analizy. Burmistrz wyraził 

zdanie, że myśli, iż w najbliższej przyszłości kwestie te powinny zostać rozwiązane. 

Problemy domów kultury nie są problemami, które pojawiły się teraz, są to problemy 

wieloletnie. Dużą wiedzę na ten temat pokazały przeprowadzone ankiety. Również komisja 

objazdowa miała to na celu. Temat kultury jest bardzo ważny, jednak Burmistrz dodał, że 

temat domów kultury będzie zawsze stał za bezpieczeństwem w oświacie.  Priorytetem 

zawsze będą szkoły i przedszkola, gdzie są dzieci.  

Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat kuchni funkcjonujących w domach kultury. 

Oznajmił, że w niektórych obiektach jest dozwolona działalność cateringowa lub 

sporządzanie posiłków. Poprosił o sprecyzowanie co gdzie jest dozwolone.  Radny dodał, że 

należy przekazać Pani Dyrektor PoK-u, że ośrodki wiejskie rządzą się własną kulturą i 

tradycjami i wprowadzanie tej kultury może się rozwinąć.  

Burmistrz poinformował, że kwestie możliwości sporządzania posiłków w danych obiektach 

regulują przepisy sanepidu w zależności od spełnianych kryteriów.  Na chwilę obecną 

obiektem spełniającym kryteria jest Łąka Prudnicka. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 
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